

版權條款

1. 登入本站任何網頁，即代表閣下已接受以下條款。
2. 除另有註明外，本站網頁所載的資料皆由香港票房有限公司擁有並受香港特別行政區政府的版權法保護。
3. 若閣下想透過任何方法複製、分發或使用本站網頁內任何非文字內容（包括但不限於照片、圖像、圖畫、圖片、音頻檔案和影像檔案）作任何用途，須事先得到本司的書面同意。[有關申請可電郵至info@mpia.org.hk](mailto:info@mpia.org.hk)或hkta@netvigator.com。
4. 若本站網頁內的非文字內容涉及第三者，在複製或使用此等非文字內容前，必須先取得版權擁有者的同意。

免責聲明

5. 本站網頁的資料只作一般性質及說明用途。對該等資料，本司不會就任何錯誤、遺漏、或錯誤陳述或失實陳述（不論明示或默示的）承擔任何責任。對任何因使用或 不當使用或依據本站網頁所載的資料而引致或所涉及的損失、毀壞或損害（包括但不限於相應而生的損失、毀壞或損害），本司概不承擔任何義務、責任或法律責任。
6. 當閣下登入本站任何網頁，即表示閣下無條件接受上述所載的免責條款及任何本會不時在無須預先通知閣下的情況下，對上述條款所作出的修訂，請定期瀏覽此網頁查閱任何修訂。

Copyright Notice

1. By accessing hkbo.com.hk or any of its pages, you are agreeing to the terms set out below.
 2. Unless otherwise indicated, the contents found on hkbo.com.hk are owned by Hong Kong Box Office Limited and protected by copyright law of the Government of the Hong Kong Special Administrative Region.
3. Prior written consent of HKBO is required if you intend to reproduce, distribute or otherwise use any non-text contents (including but no limited to photographs, graphics, drawing, diagrams, audio files and video files) found on hkbo.com.hk in any way or for any purpose. Such requests for consent should be addressed to info@mpia.org.hk or hkta@netvigator.com.
4. Where third party copyright is involved in the non-text contents found on hkbo.com.hk, permission to reproduce or otherwise use such non-text contents must be obtained from the copyright owners concerned.

Disclaimer

5. The information provided by HKBO is for a general, indicative purpose only. HKBO will not be liable for any errors in, omissions from, or misstatements or misrepresentations concerning, (whether express or implied), any such information, and will not have or accept any liability, obligation or responsibility whatsoever for any loss, destruction or damage (including without limitation consequential loss, destruction or damage) however arising from or in respect of any use or misuse of or reliance on the information delivered on this website.
6. By accessing hkbo.com.hk or any of its pages, you agree to accept unconditionally the terms of this Disclaimer and as they may be amended from time to time by us without prior notice to you. Please check this page regularly for any amendments which may be made.